

Title (en)

FILTER PLATE.

Title (de)

FILTERPLATTE.

Title (fr)

PLAQUE DE FILTRAGE.

Publication

EP 0394236 A1 19901031 (EN)

Application

EP 88903989 A 19880504

Priority

SE 8701820 A 19870504

Abstract (en)

[origin: WO8808739A1] A filter plate (1) is described on which a filter cloth (4) is disposed across the whole top side and glued or welded to the outer sides, and which is used for filtering off particles from a liquid. The plate has a large number of apertures (2), each individual aperture area being at most 2.25 cm². The total free open area of the plate is 70-90 % of the total plate area and the thickness of the plate is at least 5 mm.

Abstract (fr)

La présente invention décrit une plaque de filtrage (1) sur laquelle une toile filtrante (4) est disposée sur toute la largeur du côté supérieur et est collée ou soudée aux côtés extérieurs, ladite plaque de filtrage étant utilisée pour extraire par filtrage des particules contenues dans un liquide. La plaque comporte un grand nombre d'ouvertures (2), la surface de chacune ne dépassant pas 2,25 cm². La surface totale des ouvertures de la plaque représente 70 à 90 % de la surface totale celle-ci et l'épaisseur de la plaque est d'au moins 5 mm.

IPC 1-7

B01D 23/02

IPC 8 full level

B01D 29/39 (2006.01)

CPC (source: EP)

B01D 29/39 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8808739A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8808739 A1 19881117; AU 1711288 A 19881206; DK 538789 A 19891103; DK 538789 D0 19891027; EP 0394236 A1 19901031;
SE 463698 B 19910114; SE 8701820 D0 19870504; SE 8701820 L 19881105

DOCDB simple family (application)

SE 8800228 W 19880504; AU 1711288 A 19880504; DK 538789 A 19891027; EP 88903989 A 19880504; SE 8701820 A 19870504